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Infectieziektenbestrijding deel MOVSO 25 295

Vragen voor MO

BeantwoorderNr Vraag Status

De leden van de WD fractie signaleren echter wel dat de inhuizing in

verpleeghuizen grotendeels stilligt als het gevolg van het coronavirus

en dat daardoor een grote groep clienten die niet meer zelfstandig
thuis kan wonen niet de zorg en sociale begeleiding krijgt die nodig is

Is de minister zich daarvan bewust en zo ja wat voor stappen wil hij
ondernemen om dit proces weer op een verantwoorde manier op gang

te brengen

6 Vraag 6 LZ DMO

Actie 10 2e

MO I10 2e

Deze leden vragen het volgende aan de minister en zouden graag

puntsgewijs een antwoord willen ontvangen Wanneer is voor de

eerste keer een inventarisatie gedaan hoeveel persoonlijke
beschermingsmaterialen en specifiek mondkapjes benodigd zijn in de

verpleeghuiszorg Wanneer is deze inventarisatie ook voor de eerste

keer gedaan voor de gehandicaptenzorg de geestelijke
gezondheidszorg ggz de maatschappelijke opvang jeugdzorg
thuiszorg fysiotherapeuten en huisartsenzorg Wat was de omvang
van de ramingen in deze sectoren Wanneer zijn deze ramingen
bijgesteld Wie maakten deze ramingen Kan de minister deze

gegevens in een overzichtelijk tabel met de Kamerdelen zo vragen

de leden van de GroenLinks fractie

20 Vraag 20 LZ

GMT PG

Actie EjHJ
DMO BSS1

vanwege

maatschappelijke
opvang

Is men bereid om meer dagbesteding aan te beiden aan kinderen met

een zware beperking Kunnen goede voorbeelden van zorgaanbieders
en gemeenten niet uitgewisseld worden Is de minister bereid om

gemeenten aan te spreken die daarin achterblijven Hoe kijkt de

minister aan tegen voorzichtige experimenten met ouderen om

op deze wijze ook mantelzorgers te ont zorgen

Vraag 40 J en dan

DMO ■
40

Is de capaciteit hiervan nu wel op orde Waar blijkt dat uit Wat is het

aandeel van dak en thuislozen die nu uit het oog zijn verloren van

opvanginstellingen Welke lessen worden getrokken uit de effecten

van de coronacrisis op dak en thuislozen en op welke wijze
bevorderen deze lessen het denken over het toekomstig beleid

64 Vraag 64 DMO

Hoe gaat het specifiek met deze groep bijvoorbeeld welke initiatieven

lopen er om hen te ondersteunen bij de beschikbaarheid van

slaapplaatsen met voldoende afstand bij de manier waarop zij de dag
veilig kunnen doorbrengen enzovoorts Ook vragen genoemde leden

om een verdere uitwerking van de zogenaamde evidente redenen

waaronder huisuitzettingen toch plaats kunnen vinden een stand van

zaken met betrekking tot de beschikbaarheid van

beschermingsmiddelen in deze sector en een stand van zaken met

betrekking tot het testbeleid

Vraag 65 DMO65

10 2e

De leden van de WD fractie merken dat zorgmedewerkers en hun

clienten en of dierbaren de informatie vaak te onduidelijk vinden of

de informatie moeilijk kunnen vinden Het gaatdus niet om de

capaciteit of het beleid maar wel om de duidelijkheid en

toegankelijkheid van de informatie Herkent de minister deze signalen
en zo ja welke stappen gaat hij zetten om alle stukken met informatie

nog duidelijker en toegankelijker te maken

67 Vraag 67

DMO

Verschillende informatiebronnen kunnen elkaar ook tegenspreken Er

zijn situaties bekend dat mantelzorgers met mondkapjes bij een client

over de vloer komen terwijl de zorgverlener de zorg aan die client

zonder persoonlijke beschermingsmiddelen moet verlenen omdat de

RIVM richtlijn gebruik van persoonlijke beschermingsmiddelen in die

situatie niet voorschrijft Herkent de minister dit soort signalen en zo

ja welke stappen gaat hij zetten om ervoor te zorgen dat er een

eenduidig beleid voor het gebruik van persoonlijke
beschermingsmiddelen wordt gehanteerd

67 Vraag 67

De leden van de PW fractie ervaren hier een ernstige Vraag 71 DMO71
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informatieachterstand en vragen de minister de Kamer te informeren

over de zorg thuis en de huishoudelijke hulp
Er is een grote uitval onder zorgmedewerkers Hoe groot is deze in de

wijkverpleging en hoe groot is deze in de huishoudelijke hulp zo

vragen genoemde leden aan de minister

72 Vraag 72

Meva CZ DMO

en

Veel zorgmedewerkers melden zich ziek uit angst besmet te raken

hun clienten te besmetten of een kwetsbare partner te besmetten

Ze geven al weken aan geen of onvoldoende beschermingsmiddelen te

hebben waardoor ze nog banger zijn Deze leden vragen hoe groot
deze groep is

73 Vraag 73

Meva CZ DMO

3

Ook horen deze leden dat wijkverpleging en huishoudelijke hulp vanuit

de instellingen zijn afgeschaald Hoe groot is de omvang hiervan

Waarom krijgen mensen niet de zorg die ze wel nodig hebben De

wijkverpleging en de wijkziekenverzorging worden bekostigd vanuit de

Zorgverzekeringswet Hier geldt een recht op zorg Waarom krijgt een
deel van de mensen niet de zorg die ze nodig hebben en waar ze wel

recht op hebben Hoe wordt de situatie van clienten gemonitord
Deze leden vragen voorts of thuiszorg tijdig weer wordt opgeschaald
wanneer zich problemen voordoen Hoe zorgt de minister dat

afgeschaalde thuiszorg zo snel en zo voliedig mogelijk weer veilig
opgestart wordt

Vraag 75 CZ DMO75

710 2e

De leden van de PW fractie constateren dat mantelzorgers kwetsbare

mensen mede uit angst op besmetting niet meer bezoeken Hoe gaat
de minister er concreet voor zorgen dat mantelzorgers op korte

termijn daadwerkelijk toegang hebben tot beschermingsmiddelen
zodat zij veilig hun cruciale rol weer kunnen oppakken

76 Vraag 76 10

10 2e

De leden van de PW fractie vragen wanneer de Kamer op de hoogte
gesteld wordt van de stand van zaken voor wat betreft de zorg thuis

79 Vraag 79 DMO

KMfeQF i s m LZ

Vraag[79De impact van de coronacrisis op mantelzorgers met een

thuiswonende naaste met dementie is zwaar onderbelicht De Kamer

kan niet ongeinformeerd blijven Hoe zorgt de minister ervoor dat alle

aanbieders van dagbesteding op korte termijn een alternatief bieden

voor weggevallen dagbesteding conform de landelijke richtlijn
dagbesteding en opvang Zvw Wlz en Wo2015 Op welke wijze
wordt naleving van de richtlijnen voor dagbesteding
mantelzorgondersteuning en huishoudelijke hulp gemonitord

79

De leden van de PW fractie lezen in de voorliggende brief dat het

tweede ankerpunt voor de te nemen maatregelen het beschermen van

kwetsbare groepen betreft Als er niets bekend is over de situatie in de

zorg en huishoudelijke hulp thuis en negen op de tien ouderen en

gehandicapten woont thuis waar worden de te handhaven

maatregelen dan op gebaseerd Hoe worden conclusies getrokken
Hoe wordt bekend of maatregelen werken zo vragen deze leden

82 Vraag 82

DMQJiMTfeQ^ i s m

LZ en of

10 2e 10 2e

vanwege

gehandicaptenzorg

De leden van de CDA fractie begrijpen dat de minister met gemeenten
en zorgaanbieders heeft afgesproken om bij kwetsbare mensen thuis

zo lang als mogelijk in te zetten op stut en steun in de thuissituatie

Genoemde leden vragen hoe zij deze afspraken moeten lezen Maken

gemeenten met zorgaanbieders ook afspraken aan welke voorwaarden

moet worden voldaan om in aanmerking te komen voor extra

middelen Deze leden merken dit op omdat zij ook berichten

ontvangen dat mensen die afhankelijk zijn van zorg thuis

bijvoorbeeld wijkverpleging geheel verstoken blijven van deze zorg
thuis Deze leden vragen tevens hoe de verhouding is van deze

coronacrisis tot de zorgplicht van zorgaanbieders

Vraag 83 CZ DMO83

De leden van de CDA fractie zijn bezorgd over de mantelzorgers
Zij hebben geen andere keuze dan voor hun dierbare n te zorgen

Zijn zij voldoende in beeld en kunnen zij aan voldoende materiaal

komen

84 Vraag 84

DMO P10 2e |

Kan de minister aangeven of naast de oproep om reguliere zorg zoveel

mogelijk doorgang te laten vinden ook verdere actie ondernomen

wordt om deze vorm van zorgmijding te voorkomen Welk aandeel

van de overledenen aan het coronavirus betrof de thuissituatie Kan

Vraag 87 CZ DMO87
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de minister aangeven of hij wil zorgdragen dat de richtlijnen en de

verdeling van persoonlijke beschermingsmiddelen voldoende ruimte

bieden om alle noodzakelijke zorg in de thuissituatie te kunnen

aanbieden

Daarnaast zijn veel mantelzorgers overbelast en wordt dit verergerd
door het uitvallen van dagbesteding Op welke wijze zijn gemeenten
en aanbieders actief om ervoor te zorgen dat dagbesteding zo veel

mogelijk op een verantwoorde manier doorgang kan vinden

88 Vraai

Vraag 89 L |viuy^^^De leden van de D66 fractie zouden voorts willen weten of de situatie

op dit moment kan voorkomen dat thuiszorgaanbieders doorbetaald

worden door de gemeente terwijl zij geen zorg meer leveren aan hun

clienten en tegelijkertijd wel het personeel wordt ingezet voor andere

zorgvormen Daarmee zouden zij dubbele inkomsten hebben Kan de

minister ingaan op deze mogelijkheid en aangeven hoe de landelijke
en lokale overheden daarmee omgaan

89

Ziet de minister dat ook en zo ja kan hij dit voorstel overnemen

Zo nee hoe borgt de minister dat afgeschaalde thuiszorg zo snel en

volledig mogelijk weer wordt opgestart

90 Vraag 90^^
CZ DMO ^^

Is de minister het met de leden van de GroenLinks fractie eens dat het

bieden van persoonlijke beschermingsmaterialen mogelijk een rol kan

spelen om mantelzorgers weer hun taken te kunnen laten oppakken
Kan de minister deze vraag aan het OMT voorleggen en is de minister

het met genoemde leden eens dat mantelzorgers zo snel mogelijk
toegang moeten kunnen krijgen tot beschermingsmiddelen Zo ja
binnen welke termijn is er beschermingsmateriaal beschikbaar voor

mantelzorgers

1091

De leden van de SP fractie maken zich zorgen over de mensen die in

een kwetsbare positie thuisblijven Zij krijgen meldingen binnen dat

mensen de thuiszorg stopzetten omdat ze bang zijn besmet te raken

Kan de minister aangeven of hij deze meldingen ook binnenkrijgt en

hoe groot dit probleem is Zijn er mogelijkheden via richtlijnen of via

een oproep onder zorgaanbieders om dit probleem aan te pakken

92 Vraag 92

CZ DMOfn

Voorts krijgen de leden van de SP fractie veel vragen binnen over

welke aanvullende maatregelen lokale coalities en wethouders kunnen

nemen om kwetsbare mensen in de thuissituatie nog beter te kunnen

ondersteunen Kan de minister suggesties geven welke aanvullende

maatregelen wethouders en gemeenteraden op dit punt kunnen

nemen

94 Vraa^4
DMO |^10 2e

De leden van de Christenllnie fractie vragen welke zorg en

ondersteuning er beschikbaar is voorgezinnen waarbij beide ouders

ziek zijn en er geen of weinig sociaal netwerk is om de kinderen op te

vangen of te begeleiden bij thuisonderwijs

96 Vraag 96

J en dan DMO i s m

Wanneer gaan de mantelzorgers dit daadwerkelijk merken

Waar kunnen zij terecht om beschermingsmiddelen te krijgen en om

getest te worden en welke voorwaarden gelden hierbij zo vragen

genoemde leden

97 DMOVraao 97

Tevens gaan de zorgen van deze leden uit naar de mantelzorgers
Er is de toezegging gedaan dat de mantelzorgers worden

meegenomen in het verdeelmodel voorde beschermende middelen

Mantelzorgers worden nu meer belast dan voor het coronavirus het

geval was Vooral mantelzorgers van mensen met dementie Hoe kan

meer ondersteuning op afstand worden geboden

Vraao 100 DMO100

Kan de minister aangeven of er studies zijn gedaan naar de

effectiviteit van dergelijke mondkapjes en of hij bereid is om naar de

mogelijkheden van stoffen mondkapjes voor mantelzorgers te kijken

108 Vraag 108

Jeugd GMT

10 2e jt™ 2«

Verder is het lid Van Kooten Arissen van mening dat het zorgwekkend
is dat aanvragen voor hulpmiddelen stilliggen en verschillende

gemeenten aangeven hier momenteel niet de capaciteit voor te

kunnen missen om dit in te lopen Ouders krijgen hierdoor fysieke

114 Vraag 114 GMT

GMT meent dat dit

zijn
wil jij

MO moet
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klachten omdat til voorzieningen nu niet geleverd worden Wanneer

verwacht de minister dat dit soort voorzieningen weer geleverd
worden Wat doet de minister om deze onwenselijke situatie op te

lossen

kijken of dit bij MO
hoort Ik twijfel
vanwege de til

voorzieningen Valt

toch niet onder

Wmo Maar zvw

De leden van de D66 fractie ontvangen signalen dat aanbieders van

zorgvervoer doelgroepenvervoer hard geraakt worden door de

gevolgen van het coronavirus Zij vragen of de minister in contact is

met de sector om de continuiteit van het vervoer te waarborgen Zo

nee is de minister daartoe bereid Kan daarnaast deze sector

meegenomen worden in het onderzoek naar nut en noodzaak van

persoonlijke beschermingsmiddelen voor contactberoepen aangezien
bij het zorgvervoer de anderhalve meter afstand vaak praktisch niet te

handhaven valt

121 Vraag 121

DMol p10 2e

De leden van de SP fractie begrijpen dat de noodregeling
Stimuleringsregeling E health Thuis die opgezet is om e health

mogelijk te maken veel aanvragen heeft opgeleverd Zorgaanbieders
zoeken op dit moment immers naar allerlei vomnen van zorg die ze

nog wel kunnen leveren Deze leden vragen wanneer de uitslagen van

deze noodregeling bekend zijn en per wanneer deze activiteiten

derhalve kunnen starten

123 Vraag 123 DMO

£

De leden van de PvdA fractie vragen of de minister of hij het in het

NRC artikel geschetste beeld Onrust bij thuiszorg en wijkverpleging
om gebrek aan bescherming herkent vanuit onder meer de thuiszorg
en wijkverpleging dat in ieder geval toen de situatie vrijwel
onhoudbaar is en patienten en zorgverleners in gevaar worden

gebracht door een gebrek aan bescherming
1

143 Vraag 143

gmt cz dmoMSI

Hoe kan het dat weken nadat daarover de eerste signalen zijn
gegeven de situatie klaarblijkelijk niet verbeterd is sterker nog er

sprake is van groeiende onrust in de thuiszorg de wijkverpleging
de gehandicaptenzorg de ggz de kraamzorg en in verpleeghuizen
Hoe ernstig is de situatie volgens de minister als vakbonden aangeven

dat de situatie ’onacceptabel is en nu zelfs in deze tijd dreigen hun

achterban op te roepen niet meer naar het werk te gaan Begrijpt de

minister deze oproep zo vragen genoemde leden

144 Vraag 144

GMT CZ DMO^5

Kan de minister reageren op de uitspraak van de voorzitter van de

V VN in genoemd NRC artikel Het duurt gewoon te lang De inkoop
is niet oke de productie is niet oke en de distributie is niet oke

Herkent en erkent de minister het gevoel bij veel medewerkers in de

thuiszorg wijkverpleging gehandicaptenzorg kraamzorg GGD en

verpleeghuizen dat er blijkbaar onvoldoende aandacht voor hun

veiligheid bestaat Heeft de minister begrip voor het gevoel bij veel

van deze zorgmedewerkers dat zij op het verkeerde been zijn gezet
met de suggestie dat ze vanaf 6 april zouden worden getest terwijl
naar later bleek er sprake was van allerlei mitsen en maren

Vraag 145 GMT Lijkt

mij ook in

samenwerkinq met

MO

145

1Q 2e

NRC nl 6 april 2020 ‘Onrust bij thuiszorg en wijkverpleging om gebrek aan bescherming’


